

慶祝中華人民共和國成立76周年晚宴暨 香港婦協2025-27理事會就職典禮

Celebration of the 76th Anniversary of the founding of the People's Republic of China cum Inauguration Ceremony of the HKFW Council 2025-27



香港婦協何超瓊主席致歡迎辭。
Welcome Speech by Ms. Pansy Ho,
HKFW Chairperson.



本會於2025年10月20日假信德中心雅辰會舉行「慶祝中華人民共和國成立七十六周年晚宴暨香港婦協2025-27理事會就職典禮」。由行政會議召集人葉劉淑儀議員、外交部駐港特派員公署特派員夫人梁慧麗女士、中聯辦協調部部長朱文先生、行政會議非官守成員暨婦女事務委員會主席陳清霞博士、港區全國人大代表梁美芬議員、民政及青年事務局婦女事務專員陳樂雅女士蒞臨主禮。香港婦協主席何超瓊女士、創會主席林貝聿嘉博士、監察顧問范徐麗泰博士、梁愛詩博士、蔣麗芸博士、李樂詩博士、丁毓珠女士、盧高靜芝博士、黃汝璞女士、蘇陳偉香女士等與在場逾百位嘉賓共襄盛舉。是次活動星光熠熠，其他嘉賓包括政協委員、立法會議員等，所有嘉賓匯聚一堂，交流分享，是城中一大盛事。

典禮儀式期間何主席與葉太分別致辭，寄望新一屆理事會繼續深耕婦女事業，為香港繁榮穩定貢獻巾幗力量。現場還舉行了簡單而隆重的2025-27年度理事會委任儀式，並向2025年度獲政府授勳的婦協會員致送恭賀狀，表彰其卓越貢獻。

最後，典禮在溫馨的切蛋糕及祝酒儀式中圓滿落幕，標誌着香港婦協新一屆理事會正式啟航，將攜手各界姐妹開啟婦女事業發展新篇章。

慶祝中華人民共和國成立

Celebration of the 76th Anniversary of the founding of the People's Republic of China cum Inauguration Ceremony of HKFW Council 2025-27

76

周年晚宴 暨 香港婦協 2025-27 理事會就職典禮

2025年10月20日



The Celebration of the 76th Anniversary of the founding of the People's Republic of China cum Inauguration Ceremony of the HKFW Council 2025-27 was held at Artyzen Club on 20th October 2025. Among the officiating guests were Mrs. Regina Ip, Convenor of the Executive Council; Mrs. Liang Huili, wife of the Commissioner of the Ministry of Foreign Affairs in Hong Kong; Mr. Zhu Wen, Director of the Coordination Department of the Liaison Office of the Central People's Government in the HKSAR; Dr. Liza Chan, non-official member of the Executive Council and Chairperson of the Women's Commission; Ms. Priscilla Leung, National People's Congress representative for Hong Kong; and Ms. Joyce Chan, Commissioner for Women Affairs. Guests attending the event from the HKFW included Chairperson, Ms. Pansy Ho; Honorary Life Chairperson, Dr. Peggy Lam, Supervising Advisors, Dr. Rita Fan, Dr. Elsie Leung, Dr. Ann Chiang, Dr. Rebecca Lee, Ms. Christine Ting, Dr. Sophia Kao, Ms. Marina Wong, and Mrs. Susan So. The event was star-studded with guests among which were several representatives from the National Committee of the CPPCC; members of the Executive Council and Legislative Council. The gathering of the celebrities helped mark the Celebration as one of the City's significant events.

At the ceremony, Ms. Pansy Ho and Mrs. Regina Ip each delivered a speech on the hope that the new Council would continue to cultivate women's affairs and contribute to the prosperity and stability of Hong Kong. A simple yet solemn Installation Ceremony for the 2025-27 Council was held after which congratulatory certificates were presented to those Federation Members who had received Government honors of the Year 2025 as recognition of their outstanding contributions to Hong Kong.

The ceremony concluded with a warm cake-cutting and toasting, marking the official launch of the new Council of the HKFW which would work together with women from all sectors to embark on a new chapter in the development of women's affairs.



行政會議召集人葉劉淑儀議員致辭。
Speech by Mrs. Regina Ip,
Convenor of the Executive Council



場刊
Programme Brochure



回顧視頻
Highlights Video

慶祝中華人民共和國成立76周年晚宴暨
香港婦協2025-27理事會就職典禮
Celebration of the 76th Anniversary of the founding
of the People's Republic of China cum Inauguration Ceremony
of the HKFW Council 2025-27